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El nou estadi de futbol no pot esperar més
El finançament de la construcció del nou estadi es basa en la venda dels terrenys de l’Avinguda de Navarra, que són de gran valor i estratègics per a la ciutat
En l’entrevista al líder badaloní de CiU, Ferran 
Falcó, publicada la setmana passada al Diari 
de Badalona, vam voler tractar una qüestió 
local que mai ha deixat d’estar present des de 
fa molt de temps però que tampoc ha trobat el 
camí ni les facilitats conjunturals per arribar a 
bon port. Es tracta del futur estadi del Club de 
Futbol Badalona, un projecte del que pràcti-
cament tota la ciutadania ha sentit a parlar al-
gun cop, però la veracitat i existència del qual 
és tota una incògnita per a moltes persones. 
I és que ens hem de remuntar 18 anys enrere 
per escoltar el tret de sortida d’aquesta carrera 
de fons inacabada a dia d’avui.
El primer pas per cristal·litzar el complex 
esportiu del Torrent de la Batllòria, al barri 
de Montigalà, el va donar l’alcalde socialista 
Joan Blanch al 1997. El nadó que va néixer 
llavors va començar a desenvolupar-se molt 
a poc a poc, fins que el 2005 l’Ajuntament i 
el CF Badalona van signar un acord que per-
metria trobar el finançament necessari per ai-
xecar el nou estadi municipal: l’equip cediria 
a l’Administració els terrenys que ocupa el 
Camp del Centenari, allà es construiria una 
dotació d’habitatge protegit i de la seva venda 
resultarien els recursos necessaris per nodrir 
la nova seu futbolística de la ciutat a Monti-
galà. Durant els mesos següents es va donar 
compliment a una de les primeres clàusules 
de l’acord; el Badalona va deixar al Consistori 
bona part del sòl de l’avinguda de Navarra a 

canvi del camp de futbol municipal del barri 
de la Morera, actualment molt deteriorat.
Tot semblava marxar correctament però, 
després d’esclatar la bombolla immobiliària, 
moltes directrius es van haver de modificar. 
El projecte inicial de l’estadi suposava una 
despesa de 14 milions d’euros, una quantitat 
poc assumible que el govern local es va veure 
obligat a rebaixar fins als 6,5 milions, apro-
ximadament. Ajuntament i club van encetar 
negociacions a la baixa del primer acord sig-
nat, que la situació econòmica va convertir en 
inviable. La meta continuava sent la mateixa: 
un nou estadi, però més senzill i assequible.
Després d’un intens estira-i-arronsa entre 
totes dues entitats, a finals de 2010-principis 
de 2011, la Corporació Municipal va esta-
blir un conveni perquè l’Institut Metropolità 
de Promoció del Sòl i Gestió Patrimonial 
(IMPSOL) s’encarregués de fer la dotació de 
pisos a les parcel·les del Camp del Centenari 
a canvi de 7 milions d’euros, el finançament 
necessari per materialitzar el nou estadi. Les 
dificultats econòmiques, no obstant, van anar 
endarrerint l’operació fins que, fa uns mesos, 
el nou govern del PP va decidir que, en un 
context com l’actual, la solució més ràpida i 
efectiva era trencar el tracte amb l’IMPSOL i 
buscar els diners de mans privades, a través 
d’una subhasta pública dels terrenys.
Des de l’executiu municipal expliquen que 
porten mesos treballant per desencallar el 

 El CF Badalona 
reconeix que 
s’han de rebaixar 
les xifres 
econòmiques del 
conveni 

 El govern 
assegura que la 
subhasta del sòl 
estarà enllestida a 
finals d’any

 El Badalona, 
disposat a 
emprendre accions 
legals si no hi ha 
progressos

desenvolupament del projecte. D’una banda, 
conversant amb el CF Badalona per renego-
ciar el conveni i modificar-lo amb l’objectiu 
d’imprimir viabilitat a l’operació; i de l’altra, 
preparant la subhasta dels terrenys on se si-
tua el Camp del Centenari, que és d’on, al cap 
i a la fi, han de sortir els diners per construir 
les noves instal·lacions. Sobre aquest darrer 
punt, el regidor d’Esports, Juan Fernández, 
explica que els tràmits estaran llestos cap a 
finals d’any. 
El CF Badalona vol fets i no paraules
El Badalona, però, no es mostra tant optimis-
ta. Després d’anys de travessia pel dessert, 
les paraules s’escolten buïdes i la màxima 
voluntat de la directiva és moure’s i passar 
als fets. El president del club, Miguel Ángel 
Sánchez, porta mesos insistint en què la si-
tuació és insostenible i que, tot i ser la darrera 
opció d’una llarga llista de negociacions més 
o menys amistoses, si l’Ajuntament no com-
pleix el seu compromís es veuran obligats a 
emprendre accions legals. De fet, la demanda 
ja estaria enllestida i només caldria el visti-
plau dels socis perquè el nou estadi donaria 
oxigen econòmic a l’entitat .
18 anys d’anades i tornades, però, l’única re-
alitat és que els terrenys de Montigalà són un 
mar de matolls i que el Badalona, com ha fet 
durant dècades, saltarà a la gespa del Camp 
del Centenari aquest dissabte a les cinc de la 
tarda per jugar contra el seu rival.

Els polítics, bolcats 
amb el projecte, 
però no s’avança
Des del Consistori, gestionat actualment pel Partit Popular, consideren “vital” la mate-
rialització de les noves instal·lacions pel club de futbol. Ja no només per la necessitat 
d’equipament del Badalona, sinó també perquè ha de ser l’estadi de tota la ciutat. En 
aquest sentit, el regidor d’Esports, Juan Fernández, posa de manifest que aquesta és una 
de les majors prioritats del govern i, a més, un dels reptes que el PP es va plantejar a prin-
cipis de mandat quan va guanyar les eleccions. Per això, diu, porten mesos treballant-hi i 
dialogant amb la direcció de la institució esportiva badalonina; bona prova, argumenta, és 
que es va prendre la decisió de trencar el conveni amb l’IMPSOL amb l’objectiu de trobar 
una alternativa més ràpida.

El president local socialista, Jordi Serra, recorda que van deixar el camí dibuixat durant 
l’anterior mandat (PSC, CiU, ERC), amb un projecte el cost del qual van aconseguir reduir 
a la meitat. “No es parteix de zero, hi ha feina feta”, reivindica. El cap del PSC també emfa-
titza que van sortir del govern local deixant un conveni amb que garantia un finançament 
de set milions d’euros per al nou estadi. Tot i així, admet, les dificultats econòmiques dels 
darrers anys han provocat que no s’hagi pogut tirar endavant i afirma que ara cal trobar 
el moment oportú per poder realitzar una operació que garantitzi la viabilitat del projecte, 
tant pel club com per la ciutat.

La federació nacionalista recorda a Albiol que “aquet projecte, que va més enllà d’una 
entitat esportiva, fa ja 18 anys que està encallat”. “Unes vegades ha estat per qüestions 
polítiques i altres per una conjuntura econòmica que no acompanya”, diu el president 
badaloní de CiU, Ferran Falcó. “Estic convençut –ha afegit Falcó- que el segon factor és 
el que té aturat el projecte, posant en risc el futur del Club de Futbol Badalona, de l’esport 
de base que hi està associat, i dels projectes urbanístics derivats de tot plegat”. Falcó 
considera que “tot aquest procés ha d’estar ben encarrilat a finals d’aquest any, per tal que 
entre 2014 i 2015 pugui ser una realitat ben visible”. 

Els ecosocialistes opinen que cal “deixar-se d’electoralismes i ser seriosos”. El seu pre-
sident local, Carles Sagués, recorda que, a principis de mandat, l’alcalde Garcia Albiol 
parlava de tenir el camp aquest 2013 i que fa uns mesos va anunciar que ja estava tot 
en marxa. “Ni una cosa ni l’altra; això no pot ser, no es pot jugar més amb l’entitat”, ex-
pressa Sagués. La coalició assegura coindiri amb la posició del club en que “el conveni 
que es va signar no és viable i cal refer-lo adaptat a la situació actual”. Per ICV-EUiA, 
les instal·lacions de l’avinguda de Navarra no reuneixen les condicions adquades ni pel 
Badalona ni per la ciutat.

 

El protocol d’acords que el Consistori i 
el club badaloní van establir inicialment 
s’ha anat modificant en alguns aspectes, 
segons ha anat canviant la situació econò-
mica, però sempre s’ha sustentat sobre 
uns eixos fixes.
 
Permuta Centenari-Morera
El primer pas és la permuta del Centenari 
amb el camp de la Morera. L’administració 
local cedia al club la propietat municipal, 
més un ingrés per reformar i adequar la 
instal·lació per valor d’un milió d’euros, ja 
que es troba en un estat de conservació 
molt precari. A canvi, el club traspassava 
bona part del terreny de l’avinguda de 

Navarra amb l’objectiu de que l’Ajuntament 
realitzés els tràmits pertinents per edificar-hi 
habitatge protegit i obtenir el rèdit econòmic 
suficient per aixecar les noves instal·lacions a 
Montigalà. A l’intercanvi de propietats, però, 
resta l’ingrés del milió d’euros, que el Bada-
lona porta anys reclamant i que considera seu 
de ple dret, però que el govern local supedita 
a la consecució de tota l’operació urbanística 
completa, encara inacabada. El resultat és 
que, sobre el paper, prop del 95% de l’actual 
camp on juga el Badalona pertany ara mateix 
al Consistori, explica el club.
 
Venta del Centenari i nou estadi
El següent pas: el Consistori, amb els re-

cursos resultants del sòl del Camp del 
Centenari, aixecava el complex esportiu del 
Torrent de la Batllòria, a Montigalà, amb el 
nou estadi com a centre neuràlgic. Un equi-

Les xifres del Conveni

Govern: “L’estadi és prioritat i repte pel PP”

PSC: “No es parteix de 0; hi ha feina feta”

CiU: “Entre 2014-15 ha de ser una realitat”

ICV-EUiA: “Cal deixar-se d’electoralismes”

Superfície de 5000m
valorat en 10.000.000

Camp del Centenari, 
actual seu del CF 
Badalona. 

Camp municipal de 
la Morera. Permutat 
amb el del Centenari

Terrenys on s’ha d’alçar 
el nou estadi amb la 
venta de l’Av. de Navarra

 

En una entrevista concedida a aquest 
diari l’octubre de 2011, l’alcalde va dir 
que la firma del nou conveni podria 
dur-se a terme abans de 2012. De les 
tres propostes que va assegurar, no-
més queda per encetar la de l’estadi.
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L’alcalde Albiol (PP) defensa que el seu govern està més ben preparat que el de l’anterior etapa

  “Per ara no hi 
ha res que López 
Guardiola (PSC) 
tingui el càrrec 
de gerent de 
l’ARE Sant Crist”

  “S’hauran de 
fusionar societats 
municipals que 
estan fent un 
mateix treball”

  “Millorarem 
la seguretat, 
tindrem escales 
mecàniques a 
Sant Crist i farem 
l’estadi de futbol”

es apropar a socialistes ‘ressentits’, 
com ara el nou càrrec de gerent que 
es crearà a l’ARE de Sant Crist i que 
tindrà l’exregidor d’urbanisme del 
PSC,  Francesc López Guardiola?
Que no tenim gent qualificada és una opi-
nió de l’entrevistador...

No, perdoni, és una dada objectiva.
No, no, és una opinió seva. Jo he de dir 
que els regidors són unes persones molt 
qualificades i que fan una feina de forma 
exemplar. És un dels millors governs que 
ha tingut en els darrers anys Badalona.

I del nou càrrec de López Guardiola?
Que jo sàpiga, aquesta persona no estarà 
al govern. 

Al govern potser no, però no tindrà en 
breu el nou càrrec de gerent de l’ARE 
Sant Crist?
Això és una decisió que si es decideix el 
seu nomenament, s’anunciarà en el futur 
d’acord amb l’INCASOL, que és l’altre 
gestor d’aquesta operació. Per ara, no hi 
ha res.

Ara mateix no hi ha res d’això?
No

Doncs alguna part no diu la veritat
La del grup socialista

Va dir que faria contractacions trans-
parents, però algunes no ho han estat 
del tot. Quin procés s’ha seguit, per 
exemple, a societats com Engestur o 
l’IMPO?
Els gerents han entrat quan tocaven i 
el procés seguit ha estat el de sempre. 
Que siguin persones proposades pel go-
vern no vol dir que no s’hagin elegit de 
forma transparent. No tindria lògica que 
l’anterior govern fos transparent i que el 
meu no ho fos. Qui no ho consideri així, el 
que ha de fer és seguir el procés judicial 
pertinent. 

Crec que vostè té la virtut de dir el 
que pensa encara que, alguna ve-
gada, no sigui políticament correc-
te. Però en alguns aspectes, potser 
menors, sembla que el seu govern 
diu mitges veritats. Va passar amb 
la supressió del terme ‘nacional’ 
del cartell de la Diada quan el 
dissenyador va dir que va ser una 
imposició i vostès un oblit. O amb 
l’inexistent estudi per retirar bancs 
en alguns barris, què, quan el grup 
socialista va demanar aquest supo-
sat estudi, resulta que estaven fent 
encara la proposta. O quan es diu 

que la Guàrdia Urbana va ser qui 
va fer la detenció de l’assassí al 
barri de la Salut, quan, segons els 
testimonis, qui va retenir l’agressor 
van ser persones del carrer i que 
van arribar els mossos, més tard la 
Guàrdia Urbana. Per què no es diu 
la veritat?
Aquest govern està donant mostres sufi-
cients de transparència i fins ara estem 
contents de com s’ha actuat. Lògica-
ment, en 100 dies hi ha fets puntuals en 
què potser no s’encerta del tot. Però en 
aquest fets concrets, s’ha dit la veritat. 
El fet de l’altre dia, la Guàrdia Urbana 
estava allà...

Sí, però qui el va detenir?
Se’l van emportar detingut els Mossos 
perquè els hi correspon a ells al ser un 
assassinat... però van arribar a la mateixa 
vegada.

S’ha abusat de les arques munici-
pals?
Si jo detectés que s’han fet abusos, ani-
ria al jutjat. El que sí podem dir que s’ha 
gastat molt de forma molt desencertada i 
sense control.
Per exemple?

En el tema dels lloguers. No té cap lògica 
que l’Ajuntament tingui locals en propietat 
tancats i que, a la vegada, pagui 3.000 
euros de lloguer a entitats privades. 

Com s’ho faran per no apujar impos-
tos i mantenir els serveis, sobretot de 
tipus social?
Puc garantir que en l’àmbit social no hi 
haurà cap ajustament i esperem que així 
es generi un clima de confiança.

Però es van anunciar canvis de criteri 
a l’hora d’adjudicar beques i ajuts…
Però això no té res a veure amb els impos-
tos. Té a veure amb prioritats polítiques. 

En moments de dificultats com l’actual, en 
què no hi ha recursos per a tothom, està 
clar que en els ajuts econòmics cal priorit-
zar els ciutadans de Badalona per davant 
de la gent de fora. 

Vostè és partidari que un polític tin-
gui un càrrec i un sou?
Sí, i és el que s’està fent en totes les ad-
ministracions. 

Quants càrrecs i sous té?
Tinc el d’alcalde i el del president del PP 

de la Diputació. Només tinc un sou, la nò-
mina de la Diputació.

De la Diputació?
Perdó, la nòmina de l’Ajuntament.

Quines empreses municipals poden 
veure’s afectades per retallades?
Més que retallades, està previst optimit-
zar la gestió i, en alguns casos, fusionar 
societats que estan fent un treball idèntic.

 L’any que ve, però, la Festa de les 
Paelles de Canyet, estem tots convi-
dats perquè serà gratuïta, tal i com 
va assegurar vostè després que el 

president de l’associació de veïns 
digués que potser l’any que ve no es 
podrien assumir el costos d’aquesta 
celebració…
Segur que no vaig dir la paraula gratis. El 
que sí entenc, però, és que cal tenir en 
compte celebracions tradicionals i popu-
lars, que aporten un valor social important, 
com aquesta festa, la dels cavalls de Sant 
Crist o la de les migues de Salut.
 
Però si no hi ha diners, no és millor 
treure’ls de festes que d’ajuts?

A l’hora de fer ajustos, cal ser curós: pre-
fereixo retallar en enviar plaques solars 
al Marroc que no suprimir determinades 
celebracions.

Com està el canal del port? Els pos-
sibles acords amb les immobiliàries. 
S’ha valorat fer pisos de lloguer so-
cial? De fet, vostè sempre ha estat a 
favor del canal.
Per ara no s’ha arribat a cap acord. Es-
tem en converses amb totes les parts, 
que volen començar obres el més aviat 
possible. Jo sempre he defensat el port, 
perquè vertebrarà el Gorg i la façana ma-
rítima, donant una nova centralitat a la 
ciutat.

El Corte Inglés, la B-500, són priori-
taris?
Totalment, sobretot el Corte Inglés. 
Crec que aquest espai comercial serà 
una realitat en aquest mandat i la 
B-500, pels ajustos pressupostaris de 
la Generalitat, serà una actuació a mig 
termini. Els projectes que, com aquests, 
suposin generar riquesa i llocs de tre-
ball, s’han de desencallar el més ràpid 
possible.

Amb l’experiència del Màgic Badalo-
na, com es pensa ajudar a la Penya? 
Requalificar els terrenys que tenen 
no seria tornar a caure en el mateix 
error?
No crec que s’hagi de requalificar res. Si 
podem fer compatibles determinats inte-
ressos o necessitats de la ciutat amb els 
del Joventut, perfecte. Ara bé, no estic 
a favor de fer actuacions que vagin en 
contra de la gent que viu a l’entorn. Si 
el club tira endavant els projectes que té 
pendents, serà perquè hi hagi un acord al 
territori.

Farà l’estadi de futbol o farà com els 
seus predecessors?
Estic convençut que això serà una reali-
tat aquest mandat. I pel que fa al conveni 
amb CF Badalona, esperem poder-lo sig-
nar a finals d’any.

Digui tres propostes reals que farà el 
seu govern?
Millorar la seguretat de la ciutat, posar 
escales mecàniques en punts del barri de 
Sant Crist i fer l’estadi de futbol.

Quina pregunta no li hem fet i li ha-
gués agradat contestar?
Cap. Ha estat una entrevista extensa i, per 
tant, ha recollit una mica de tot. 

Moltes gràcies per la seva atenció.

Albiol es va comprometre a fer realitat 
el projecte de l’estadi de futbol
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tancats i que, a la vegada, pagui 3.000 
euros de lloguer a entitats privades. 

Com s’ho faran per no apujar impos-
tos i mantenir els serveis, sobretot de 
tipus social?
Puc garantir que en l’àmbit social no hi 
haurà cap ajustament i esperem que així 
es generi un clima de confiança.

Però es van anunciar canvis de criteri 
a l’hora d’adjudicar beques i ajuts…
Però això no té res a veure amb els impos-
tos. Té a veure amb prioritats polítiques. 

En moments de dificultats com l’actual, en 
què no hi ha recursos per a tothom, està 
clar que en els ajuts econòmics cal priorit-
zar els ciutadans de Badalona per davant 
de la gent de fora. 

Vostè és partidari que un polític tin-
gui un càrrec i un sou?
Sí, i és el que s’està fent en totes les ad-
ministracions. 

Quants càrrecs i sous té?
Tinc el d’alcalde i el del president del PP 

de la Diputació. Només tinc un sou, la nò-
mina de la Diputació.

De la Diputació?
Perdó, la nòmina de l’Ajuntament.

Quines empreses municipals poden 
veure’s afectades per retallades?
Més que retallades, està previst optimit-
zar la gestió i, en alguns casos, fusionar 
societats que estan fent un treball idèntic.

 L’any que ve, però, la Festa de les 
Paelles de Canyet, estem tots convi-
dats perquè serà gratuïta, tal i com 
va assegurar vostè després que el 

president de l’associació de veïns 
digués que potser l’any que ve no es 
podrien assumir el costos d’aquesta 
celebració…
Segur que no vaig dir la paraula gratis. El 
que sí entenc, però, és que cal tenir en 
compte celebracions tradicionals i popu-
lars, que aporten un valor social important, 
com aquesta festa, la dels cavalls de Sant 
Crist o la de les migues de Salut.
 
Però si no hi ha diners, no és millor 
treure’ls de festes que d’ajuts?

A l’hora de fer ajustos, cal ser curós: pre-
fereixo retallar en enviar plaques solars 
al Marroc que no suprimir determinades 
celebracions.

Com està el canal del port? Els pos-
sibles acords amb les immobiliàries. 
S’ha valorat fer pisos de lloguer so-
cial? De fet, vostè sempre ha estat a 
favor del canal.
Per ara no s’ha arribat a cap acord. Es-
tem en converses amb totes les parts, 
que volen començar obres el més aviat 
possible. Jo sempre he defensat el port, 
perquè vertebrarà el Gorg i la façana ma-
rítima, donant una nova centralitat a la 
ciutat.

El Corte Inglés, la B-500, són priori-
taris?
Totalment, sobretot el Corte Inglés. 
Crec que aquest espai comercial serà 
una realitat en aquest mandat i la 
B-500, pels ajustos pressupostaris de 
la Generalitat, serà una actuació a mig 
termini. Els projectes que, com aquests, 
suposin generar riquesa i llocs de tre-
ball, s’han de desencallar el més ràpid 
possible.

Amb l’experiència del Màgic Badalo-
na, com es pensa ajudar a la Penya? 
Requalificar els terrenys que tenen 
no seria tornar a caure en el mateix 
error?
No crec que s’hagi de requalificar res. Si 
podem fer compatibles determinats inte-
ressos o necessitats de la ciutat amb els 
del Joventut, perfecte. Ara bé, no estic 
a favor de fer actuacions que vagin en 
contra de la gent que viu a l’entorn. Si 
el club tira endavant els projectes que té 
pendents, serà perquè hi hagi un acord al 
territori.

Farà l’estadi de futbol o farà com els 
seus predecessors?
Estic convençut que això serà una reali-
tat aquest mandat. I pel que fa al conveni 
amb CF Badalona, esperem poder-lo sig-
nar a finals d’any.

Digui tres propostes reals que farà el 
seu govern?
Millorar la seguretat de la ciutat, posar 
escales mecàniques en punts del barri de 
Sant Crist i fer l’estadi de futbol.

Quina pregunta no li hem fet i li ha-
gués agradat contestar?
Cap. Ha estat una entrevista extensa i, per 
tant, ha recollit una mica de tot. 

Moltes gràcies per la seva atenció.

El president del CF Badalona, Miguel Àngel Sànchez, lamenta que “el procés s’hagi tornat 
a aturar després d’uns mesos on semblava que l’Estadi era prioritari pel govern de la 
ciutat”. El president considera que el club i la ciutat porten 18 anys esperant i que un pro-
jecte com aquest revifaria l’economia de les zones gràcies al moviment de l’operació. El 
màxim mandatari però, si no hi ha progressos en breu, proposarà davant dels seus socis 
demandar a l’administració pels constants incompliments signats en l’anterior conveni. 

CF BADALONA: “Portem mesos aturats 
quan semblava que començàvem a rodar”

 

CiU anunciava ahir mateix que el 
president del grup, Ferran Falcó, 
ha adreçat a l’alcalde una carta 
plantejant la “necessitat urgent” 
d’avançar cap a una entesa entre 
club i Ajuntament per fer possible 
el nou estadi i assegurar la conti-
nuïtat de l’entitat esportiva.

CiU dóna el primer pas

Foto: Ferran Falcó i el president al Centenari

pament preparat per acollir unes 6.000 per-
sones, el valor del qual es va taxar, el darrer 
cop –i en principi no variarà-, en uns 6,5 
milions d’euros i l’explotació i gestió del 

qual serà pel club durant 30 anys, no 
així la propietat, de titularitat municipal.
 
Compensació econòmica
I per últim, per acabar de compensar al 
Badalona per la diferència del valor de 
les permutes, l’Ajuntament faria un paga-
ment al club, que inicialment estava fixat 
en una xifra desorbitada si la col·loquem 
en el context actual. Anys de negociació 
van anar rebaixant gradualment aquesta 
quantitat fins acordar un pagament d’uns 
600.000 euros anuals, segons el club. A 
dia d’avui, però, des del govern local es 
continua veient com una xifra inassumi-
ble per a les arques municipals que s’ha 
de disminuir en el nou conveni; el club 
coincideix en aquest aspecte i admet que 
cal dialogar per trobar un punt d’acord.
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Antifrau vincula el cap de la Guàrdia Urbana de 
Badalona amb el cas de les col·lectes irregulars

  El cap policial, 
Antonio Piña, 
nega qualsevol 
participació 

  El govern 
nega que Antifrau  
vegi a Piña com 
organitzador de la 
col·lecta

  La Fiscalia ha 
de decidir si es 
querella o arxiva 

Les suposades col·lectes irregulars de la 
Guàrdia Urbana de Badalona entre comer-
ciants i empreses de la ciutat, popular-
ment conegut com ‘cas Jurado’, ha tornat 
a sortir a la palestra de l’actualitat. Abans 
d’estiu, l’Oficina Antifrau (OAC) va finalit-
zar l’informe valoratiu de l’afer i el va en-
viar a la Fiscalia, que actualment es troba 
analitzant el cas abans de decidir-se entre 
interposar una querella o arxivar la causa. 
El Mundo va fer públiques aquesta setma-
na algunes de les conclusions d’aquest 
informe, que, segons el diari, col·loca el 
màxim responsable del cos policial bada-
loní, l’intendent Antonio Piña, com un dels 
protagonistes de la polèmica recaptació 
de fons. Els diners, a més, podrien haver 
estat destinats a adquirir regals per als fills 
d’alguns agents, segons afirmen la OAC 
i fonts de la GU. Antifrau creu que Piña 
configuraria “el grup organitzador” enca-
rregat de buscar el finançament per a actes 
paral·lels al Dia de la Guàrdia Urbana, una 
activitat comuna els darrers anys a través 
de l’Associació Esportiva de la Guàrdia 
Urbana (AEGUB) –el 2012 l’entitat es va 
desmarcar rotundament de les col·lectes 
irregulars- però que l’òrgan de la Gene-
ralitat titlla de “greu confusió” entre les 

qüestions oficials i les suposadament 
privades. La recaptació de l’any passat, a 
més, podria arribar a considerar-se com 
un possible delicte de suborn impropi o 

extorsió, segons la OAC. El cap de la po-
licia badalonina, en declaracions a aquest 
diari, ha negat el seu protagonisme o im-
plicació en les col·lectes irregulars que 

s’investiguen, contràriament al què apunta 
Antifrau. Sí admet haver declarat davant la 
fiscal, en condició de testimoni, això sí, al 
igual que ho haurien fet altres membres 

L’Oficina Antifrau creu que el cas podria esquitxar l’intendent badaloní; la Fiscalia ho investiga
de la policia, expliquen fonts internes del 
propi cos. El govern municipal, per la seva 
part, assegura que Antifrau “no conclou 
que l’intendent de la Guàrdia Urbana or-
ganitzés la col·lecta o donés ordres perquè 
es fes” i que l’informe “també recull que 
aquesta mena de pràctiques feia anys que 
es portaven a terme”.
Després que El Punt/Avui destapés el cas 
de les col·lectes, l’oposició va pressionar 
per constituir una comissió d’investigació; 
el govern municipal va remetre la infor-
mació aconseguida –incompleta, segons 
la resta de grups municipals- a Antifrau 
i, instat per l’òrgan, va obrir expedient a 
diferents persones implicades en l’afer, en-
tre elles a l’intendent policial. A dia d’avui, 
però, aquests tràmits es troben paral·litzats 
a l’espera que la Fiscalia finalitzi la investi-
gació i prengui cartes en l’assumpte

Reaccions polítiques
Ciutadans Badalona considera que, amb 
aquestes noves informacions, ja “són 
masses indicis de pressumptes irregulari-
tats en el si del departament de Seguretat 
del regidor Miguel Jurado i molt poques 
les explicacions”. En aquest sentit, exigei-
xen una resposta

Foto: Arxiu
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La Generalitat pagarà 
deutes pendents amb els 
ajuntaments enguany

Badalona fomenta 
la creació d’empreses 
amb un concurs 
d’emprenedoria

La Generalitat ha anunciat aquesta setma-
na que liquidarà el deute que té pendent 
amb els ajuntaments, uns 600 milions 
d’euros, abans de final d’any. La vicepre-
sidenta del govern, Joana Ortega, ha fet 
l’anunci en el ple del Consell de Governs 
Locals, que ha tingut lloc a l’Ajuntament 
de Barcelona. Segons Ortega, ja estan 
programades transferències a 619 ajun-
taments que en els pròxims dies rebran 
pagaments de, com a mínim, un terç de 
tots els imports pendents per part de la 
Generalitat.
Un d’ells será l’Ajuntament de Badalona. 
L’alcalde Xavier Garcia Albiol ha recordat 
que els deutes de l’administració au-
tonòmica amb els Ajuntaments van més 
enllà del que l’administració autonòmica 
té reconegut. “En el cas de Badalona, per 
exemple, la Generalitat té reconeguts 15 
milions d’euros que són els que espe-
rem cobrar gràcies als mecanismes que 

Badalona i el Centre Comercial Montigalà 
han signat un acord de col·laboració per 
impulsar el ‘Concurs per a Emprenedors 
Lánzate Badalona’, que té com a objectiu 
la creació d’ocupació, el desenvolupament 
d’empreses innovadores i el foment de 
l’esperit emprenedor. Aquest projecte és un 
cicle de concursos per a emprenedors que 
es porta a terme a diverses ciutats d’Espanya 
i compta amb la col·laboració d’importants 
empreses de consultoria i de serveis, així 
com d’entitats financeres. El ‘Concurs per a 
Emprenedors Lánzate Badalona’ va destinat 
a aquelles persones que volen desenvolupar 
el seu propi negoci empresarial i a empre-
ses de recent creació que es volen conso-
lidar. En el cas de Badalona, es concediran 
dos premis amb l’objectiu de donar suport 
empresarial als projectes escollits com a 
guanyadors. D’una banda, hi haurà el premi 
“Centro Comercial”, per a idees a implemen-
tar a grans superfícies. El Centre Comercial 

ICV-EUiA: “S’ha de consensuar amb 
els veïns el nou pla urbanístic per a 
l’entorn de la plaça Pompeu Fabra” 
ICV-EUiA Badalona ha celebrat aquests 
dies l’anul·lació del planejament urbanístic 
per a l’entorn de la plaça Pompeu Fabra per 
part del TSJC. “Ha estat una cursa d’anys, 
d’obstacles en forma d’al·legacions, mo-
cions, recursos i assemblees, de la que 
hem anat de la mà  amb la majoria del 
veïnat afectat i l’AVV de la zona”, afirma el 
grup municipal. 
La coalició assegura que la sentència els 
hi dóna raó en els quatre punts que porten 
posant de manifest des del 2007: la deli-
mitació dels polígons de gestió; la invia-
bilitat econòmica i financera de l’operació; 
l’increment d’edificabilitat i per la necessi-
tat de zona verda i habitatge protegit i la 
necessitat d’una memòria social aprovada 
pel Ple. 
“Volem felicitar al veïnat i les entitats amb 
qui hem compartit aquest llarg procés,” 
manifesta el president del grup, Carles Sa-
gués. Dimecres, ICV-EUiA va celebrar una 

ha habilitat el Govern central perquè les 
comunitats autònomes paguin als ajun-
taments; però la totalitat del deute amb 
l’Ajuntament de Badalona, les empreses 
municipals i els organismes autònoms va 
molt més enllà i arriba fins als 40 milions 
d’euros”, ha afirmat l’alcalde.

Montigalà cedirà durant 9 mesos al guanya-
dor d’aquesta categoria un espai per tirar en-
davant el seu projecte emprenedor. Per altra 
banda, també es concedirà el premi ‘Innova’ 
per a projectes innovadors, que consistirà 
en l’assessorament i posada en marxa del 
projecte de negoci, i la creació de la imat-
ge corporativa, entre altres aspectes. A més, 
l’IMPO donarà suport als dos projectes pre-
miats durant el seu primer any de vida. Una 
vegada finalitzada la fase local, els projecte 
guanyadors a Badalona competiran amb els 
guanyadors de les altres ciutats espanyoles. 
Serà aleshores quan podran optar a línies de 
finançament avantatjoses, ampliar la forma-
ció amb cursos especialitzats i presentar el 
projecte a 200 inversors privats, entre altres. 
Les persones interessades poden presentar 
els seus projectes, amb un pla de negoci 
viable i amb garanties de futur, fins a finals 
del mes de novembre al portal del projecte 
Lánzate i al Centre Comercial Montigalà.

El camp de futbol del Pere 
Gol estrena gespa artificial
El Camp de Futbol Municipal Pere Gol, si-
tuat a l’avinguda Salvador Espriu, va estre-
nar el dissabte passat, després d’una llarga 
espera, la seva nova gespa artificial. L’acte 
va comptar amb la presència de l’alcalde 
Xavier Garcia Albiol; del regidor d’Esports, 
Juan Fernández; del cap del servei de pro-
jectes i obres de la direcció de serveis de 
l’Espai Públic de l’AMB, Oriol Ribera, i del 
president de l’Associació Esportiva La Sa-
lut Pere Gol, Manuel Bolaño.  La novetat 
més destacada en la remodelació d’aquest 
equipament és la instal·lació de gespa ar-
tificial. El camp disposa d’un doble mar-
catge pensat per a la pràctica de Futbol 
11 i Futbol 7. També s’han pavimentat els 
espais del fons de les porteries i es dis-
posa de més xarxes de protecció darrere 
de les porteries que donen al lateral de 
l’autopista.  Altres novetats rellevants són 
el nou sistema de reg que incopora un 
mecanisme de programació per estalviar 
aigua i la renovació del quadre elèctric 

general. A més, el camp disposa de nou 
equipament esportiu com porteries i no-
ves banquetes reglamentàries. Les obres 
que van començar el passat mes de juliol 
han tingut un pressupost de 279.005,13 

euros. L’actuació ha anat a càrrec de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona. Durant l’acte 
d’inauguració es van presentar els equips 
de totes les categories de l’Associació Es-
portiva La Salut Pere Gol. 

La renovació de l’equipament ha suposat un cost de 280.000 euros

El proper divendres 27 de setembre el CC 
Màgic Badalona celebra el certament de be-
llesa i moda ‘Become a Model Catalunya’. Es 
tracta de la cinquena edició celebrada al centre 
badaloní i, igual que l’any passat, inclou una 
categoria de models masculins, a més de la 
femenina. De totes les persones que s’han pre-
sentat al càsting previ, 15 nois i 15 noies des-
filaran el dia 17 per fer-se amb el premi Model 
Catalunya. Els escollits podran participar a la 
final mundial de ‘Become a Model’. El jurat del 

El Màgic acull el 5è 
certamen ‘Become a 
Model Catalunya’

Badalona celebrarà, entre els dies 22 i 29 
de setembre, la Setmana de la Mobilitat 
Sostenible i Segura, mitjançant una sèrie 
d’activitats programades amb l’objectiu 
de promoure els mitjans de transport 
més sostenibles com és el cas de la bi-
cicleta. Durant aquesta setmana hi haurà 
dues activitats diferents: una cursa del 
transport i una pedalada popular. Sota el 
lema “Aire net – Fes el pas”, dijous, 26 
de setembre, es durà a terme la cursa del 
transport entre dos representants muni-
cipals. La carrera, que es fa en paral·lel 
a altres de diversos municipis, s’iniciarà 
a les 9 hores davant l’edifici municipal 
El Viver. L’objectiu de la cursa és com-
parar la despesa econòmica i de temps 
entre la utilització del servei públic i del 

Badalona celebra la Setmana de la Mobilitat Sostenible

concurs estarà composat per professionals re-
lacionats amb el món de la moda i el disseny. 
A més, amb motiu de la celebració del certa-
men, els clients del Màgic podran obtenir un 
pentinat o una sessió de maquillatge gratuïts 
en els estands de Druni, Bodybell i Jean Louis 
David de la planta baixa. Com? Serà necessa-
ri presentar dos tíquets de compra de, com a 
mínim, dos establiments diferentes del centre 
comercial i que sumin 20€ i més, que datin 
entre el 12 i el 27 de setembre.

Les oficines de Catalunya 
Caixa de Badalona, 
en vaga contra l’ERO
Els treballadors de Catalunya Caixa es troben 
enmig d’un procés de protesta contra l’ERO 
a través del qual la direcció de l’entitat vol 
acomiadar prop de 2.500 persones. A Bada-
lona, les oficines han viscut dues jornades 
d’aturades parcials. Dimarts i ahir, dijous, to-
tes les sucursals van tancar portes de 13 a 14 
hores. Segons els sindicats, ambdues vagues 
han comptat amb un seguiment de pràctica-
ment el 100% a nivell local. Un total de 100 
treballadors van deixar la feina durant aques-
tes dues hores i alguns d’ells es van dirigir 
a les portes de la seu central de Catalunya 
Caixa a Badalona, situada al carrer Francesc 
Layret, número 50, al costat de la plaça de la 

Vila. Segons expliquen les organitzacions 
sindicals, les mobilitzacions s’encaminen 
a aconseguir que la direcció de la compan-
yia accepti una negociació mínima que, a 
dia d’avui, asseguren, no s’està produint. 
Catalunya Caixa vol fer fora 2.453 treballa-
dors, aproximadament, amb les mínimes 
condicions que la reforma laboral permet. 
“L’únic que volem és que s’ens tracti com 
als treballadors de la resta d’empreses del 
sector”, afirmen els representants. Tot i que 
no es coneix quin abast podria tenir l’ERO a 
Badalona, des dels sindicats expressen que 
cap dels aproximadament 100 llocs de treball 
a nivell municipal estan fora de perill.
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transport privat. D’altra banda, diumenge 
29 de setembre, s’ha organitzat la Gran 
Pedalada Popular. Aquesta activitat, que 
s’iniciarà a les 11 hores al parc de Monti-
galà, recorrerà alguns carrers de la ciutat 
i acabarà al passeig de la Rambla davant 
la platja dels Pescadors. Més enllà dels 
actes institucionals, la Taula de la Mo-
bilitat de Badalona impulsarà altres ac-
tivitats reivindicatives i divulgatives per 
“fer reflexionar a la ciutadania”. Emfa-
titzaran, per exemple, en la qualitat de 
l’aire mitjançant una xerrada, dijous a les 
13.30h  a Can Ruti, sobre la polució i les 
emissions dels vehicles urbans; hi haurà 
una cursa urbana, dilluns a les 19h, en la 
qual s’anirà des de la plaça de la Vila a 
la plaça Trafalgar de Llefià amb diferents 

formes de transport i dimarts, a les 18h, 
a la part baixa del carrer d’en Prim, es 
durà a terme el Park(ing) day, una inicia-
tiva que pretén demostrar el què es pot 
fer en l’espai que ocupa un cotxe esta-
cionat. Al web mobilitat.cat trobaràs tots 
els detalls d’aquestes i altres activitats. 
Durant aquesta setmana, la Taula de la 
Mobilitat reclama que el govern convo-
qui el Consell de Mobilitat Sostenible i 
Transport Públic; la retirada dels senyals 
de prohibició de la bicicleta a diverses 
zones de la ciutat i obertura de diàleg 
amb entitats i associacions; concloure 
el Pla de Mobilitat Urbana, presentar-lo 
i aprovar-lo i que l’Ajuntament afronti 
les “grans prioritats”de mobilitat de la 
ciutat.

A més dels actes institucionals, la Taula de la Mobilitat ha elaborat el seu programa amb un toc reivindicatiu

Foto: Arxiu

Foto: Màgic Badalona

assemblea amb una vintena de ciutadans 
en la que es van explicar els punts de la 
sentència i els passos a seguir d’ara en 
endevant.
Els ecosocialistes consideren que s’ha de 
continuar treballant de “manera consen-

suada” amb els habitants de la zona impli-
cats i expliquen que constituiran una co-
missió de treball amb les associacions de 
veïns per seguir properament l’elaboració 
del nou pla amb la major participació ciu-
tadana possible.



9Publicitat
 Eduard Monterde - publicitat@gestiocomunicativa.com

Actualitat8
Javier Torres - redaccio@diaridebadalona.com

La passada setmana van començar els tre-
balls de reurbanització de l’avinguda de Prat 
de la Riba del barri de Morera. El termini 
d’execució previst de les obres és de nou 
mesos i la inversió, de prop de dos milions 
d’euros. Els treballs es faran en tres fases per 
reduir l’afectació a la via pública: del carrer 
d’Alacant fins al carrer de Sant Vicenç, del 
carrer Sant Vicenç fins al carrer de Pere III i 

Inici d’obres de reurbanització 
a la Morera i de les rampes 
mecàniques de Sant Crist L’embarcació Ciutat Badalona, el quetx 

clàssic de la ciutat, participa en la Medi-
terranian Tall Ships Regatta 2013 (TSP), la 
regata dels grans velers tradicionals que 
concentrarà en el Port Vell de Barcelona, 
del 21 al 24 de setembre, una trentena de 
vaixells. Es tracta d’una cita internacional 
amb dues característiques que la distingei-
xen: que la tripulació ha d’estar integrada 
per jovent i que les embarcacions s’han de 
governar des de la navegació tradicional. 
La regata té dues etapes: des de Barcelo-
na fins al port francès de Toulon –del 24 
al 27 de setembre- i des de Toulon fins a 
La Spezia (Itàlia) –del 30 de setembre al 
4 d’octubre- moment en què iniciarà el 

El Quetx Ciutat de BDN 
participa en una regata 
internacional de clàssics

retorn. El Ciutat Badalona tornarà al seu 
port base el 13 d’octubre. Un total de 44 
persones participaran a bord del Ciutat 
Badalona. El quetx parteix dissabte 21 de 
setembre a les 10.15h cap al Port Vell de 
Barcelona. L’acte de comiat, amb diver-
ses activitats i actuacions incloses, està 
programat a les 9.30h al Port de Badalo-
na. Quan el quetx parteixi sobre les 10.15 
hores l’acompanyarà una flota de vaixells 
del Port. El dijous 24 de setembre, a partir 
de les 11h, totes les embarcacions de la 
flota de la TSR navegaran davant del litoral 
badaloní, abans d’alinear-se en el punt de 
sortida de la regata que sobre les 17h els 
portarà cap a Toulon.
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del carrer de Pere III fins a l’avinguda de Bac 
de Roda, incloent-hi la plaça d’Enric Morera. 
Les obres serviran per eixamplar les vore-
res, eliminar les barreres arquitectòniques 
i posar una filera d’arbres, així com també 
per instal·lar tres grups de cinc contenidors 
soterrats, renovar el clavegueram i posar pa-
pereres i nous fanals d’enllumenat públic. Es 
conservaran les dues fileres d’aparcament 

per a vehicles. La placeta que hi ha a la con-
fluència de l’avinguda de Prat de la Riba amb 
l’avinguda del president Companys es refor-
marà i s’hi posaran jocs infantils. La plaça 
d’Enric Morera s’ampliarà i tindrà un aspecte 
més obert cap al carrer. S’eixamplarà la vo-
rera de l’avinguda Bac de Roda. També es 
posaran nous jocs infantils amb paviment 
de cautxú.
Aquest setmana també s’han iniciat els tre-
balls d’instal·lació de dues rampes mecàni-
ques de sentit de pujada al carrer de Cuba 
del barri de Sant Crist. A més, s’aprofitarà la 
ubicació de les rampes mecàniques per por-
tar a terme una reurbanització total del carrer. 
El pendent de la via és del 19 per cent, amb 
la qual cosa s’ha optat per la instal·lació de 
rampes mecàniques enlloc de les més co-
negudes escales mecàniques, considerades 
més convenients en carrers amb més des-
nivell. Està previst que les obres s’allarguin 
fins al primer trimestre del 2014. Els treballs 
es faran en zones diferenciades i alternades, 
per tal de no tallar totalment el pas dels via-
nants i donar sempre accés a les finques 
afectades en els diferents trams d’obra. 
L’import del projecte és de 757.811,60 eu-
ros, que finança l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona.
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...no és oficial però tenen contracte 
amb la Penya el base continuarà mí-
nim dos anys mentre l’aler ha renovat 
per tres temporades més. I perquè és 
una notícia molt agradable? Perquè 
són dos dels jugadors que més con-
fio en el seu futur immediat. No no-
més perquè han estat seleccionats per 
disputar l’All-Star d’Eslovènia sent els 
únics espanyols escollits d’Europa. 
Sinó perquè tenen unes qualitats im-
pressionants. Sans ha fet un evolució 
i un creixement impressionant als úl-
tims anys millorant en moltes facetes 
del seu joc des del silenci. Abalde té 
un cos privilegiat per jugar a l’ACB. 
Cos i mà perquè té un tir exterior, un 
llançament triple com pocs. N’estic 
convençut que només necessitarà un 
any al Prat Joventut a la LEB Plata per 
consolidar-se. A més, tenen una cosa 
molt important: caràcter i ambició. I 
aquest còctel juntament i l’ADN Pen-
ya fa que en el Joventut, a Badalona, 
tinguin tots els números per triomfar. 

Sabies que Agustí Sans i Alberto 
Abalde...

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

L’oportunitat ja l’estan tenint i la con-
fiança del club també. Ara només falta 
que no hi hagi res pel camí que els 
espatlli l’evolució. Jo ja tinc els seus 
dos noms apuntats. Ja no els oblido. 
N’estic convençuts que són ACB fi-
xes. A veure quan temps els podrem 
disfrutar. El club els vol i, de moment, 
ells també es volen quedar. Genial.
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CF BADALONA - AT. BALEARES LA PRÈVIA

5ª Jornada del Campionat de Lliga de la Segona Divisió B - Camp del Centenari - 21/09/13 a les 17:00 - Àrbitre: Díaz Escudero (Col·legi murcià)

Millor rival impossible per aconseguir 
la primera victòria del campionat. El CF 
Badalona rep al Camp del Centenari al 
líder del grup III de Segona B, l’Atlètic 
Balears. Després del quart empat conse-
cutiu aconseguit el passat diumenge, el 
conjunt de Piti Belmonte rep al Balears 
en busca dels primers tres punts. Com 
va dir l’entrenador escapulat a aquest 
mitjà fa unes setmanes, es pot veure el 
got mig ple o mig buit. Sí és cert que 
el Badalona no ha guanyat, però no és 
menys cert que tampoc ha perdut, i ha 
encaixat només un gol. La solidesa de-
fensiva és un punt per guanyar partits. 
Aquest dissabte a les 17 es jugarà la 
cinquena jornada de la lliga. El rival, el 
líder. L’Atlètic Balears es presenta a Ba-

dalona amb deu punts de dotze possibles. 
Després d’una temporada dolenta l’any 
passat, sembla que el Balears tornarà a ser 
un dels grans del grup. Amb menys pres-
supost que temporades anteriors, l’equip de 
Nico López és un candidat per estar a dalt 
a final de temporada. L’equip balear només 
ha cedit un empat en el que portem de lli-
ga, al camp del l’Alcoià. La resta de partit, 
tot victòries. Olímpic de Xàtiva, València B 
i Olot han estat les víctimes. Bon moment 
de forma de l’Atlètic Balears que medirà el 
nivell del Badalona. Piti Belmonte, per la 
seva part, pot comptar amb la seva plan-
tilla al complet, únicament tenint el dubte 
de David Bermudo i Abraham, que van ser 
baixa la setmana passada. L’extrem canari 
ja entrena amb normalitat amb la resta de Abraham pot tornar a la titularitat després de la lesió

companys i tot sembla que podrà tornar a la 
titularitat el dissabte. Bon rival pel conjunt 
escapulat per buscar la primera victòria. Si 
el Badalona guanya certificarà les bones 
sensacions que ha despertat sobre la seva 
afició. Amb quatre empats consecutius, co-
mença a sorgir la necessitat de guanyar per 
fugir de la zona perillosa i per pujar a la 
zona noble del grup.

AT. BALEARES
Entrenador Nico López

Esteban

Nacho

Cristian

Thiago

Alomar Xisco

Joan Vich
Álvaro Mairata

Ginard

Florín

El líder per buscar la primera
CF BADALONA
Entrenador Piti Belmonte

Gallego

Boniquet Joaquín Abraham

Lázaro Lolo

Grima Castillo Cárdenas Bermudo

Marcos

  Equip  PTS GF GC

 1. Atlètic Balears 10 6 1
 2. Lleida 9 9 5 
 3. Olímpic 9 7 3
 4. Alcoià 8 4 0
 5. Llagostera 8 5 2 
 6. Elche Ilicitano 7 9 6
 7. Vila-Real B 7 8 6
 8. Sant Andreu 7 3 4
 9. Huracán 6              8           4
 10. Nàstic 6 3 3
 11. Olot 6 4 5
 12. Prat 5 2 2
 13. L’Hospitalet 4 5 4
 14. Espanyol B 4 2 2
 15. Badalona 4 1 1
 16. Constància 3 4 10
 17. València B 3 3 9
 18. Ontinyent 1 3 6
 19. Reus 1 4 8
 20. Llevant B 0 5 14

Classificació 2a B GRUP 3

 Badalona   -   At. Balears 
 Llagostera  -  Espanyol B
 Vila-Real B  -  Huracán
 Elche Ilicitano -  Lleida
 Llevant B  -  Prat
 Reus - Sant Andreu
 Nàstic -  L’Hospitalet
 Constància -  València B
 Olot -  Ontinyent
                                              Alcoià  -  Olímpic

Propera Jornada

Resultats 4a Jornada

 L’Hospitalet 1 - Badalona 1
 Huracán 4 - Elche Ilicitano 0
 Vila-Real B 3 - Constància 1
  Prat 0 - Llagostera 0
 At. Balears 2 - Olot 0
 Espanyol B 2 -  Reus 0
 Sant Andreu 1 - Nàstic 0
 Olímpic 2 - València B 0 
                              Ontinyent 0 -   Alcoi à 0
                      Lleida 3  - Llevant B 0

Nou empat escapulat, però ara amb gols

El CF Badalona visitava l’Estadi de 
Futbol de L’Hospitalet en busca de la 
primera victòria de la temporada, i es 
va trobar amb un nou empat, el quart 
en quatre partits de lliga. No obstant, 

Estadi de Futbol de L’Hospitalet
Craviotto  Marcos
Peque Fran Grima
Valentín Castillo
Viale Cárdenas

  Moyano Ferron
 Manel  Lázaro

Pol Boniquet (Moha 75’)
Aridai (Mousa 73’) Puigdollers
Akinsola (  Haro 68’)  Tacón
Provencio Joaquin (Lolo 61’)
Carreño (Pirulo 68’) Enric Gallego

Martin Posse Piti Belmonte
Àrbitre: Varón Aceitón (Col·legi Balear)
GOLS: 1-0 Carreño (57’), 1-1 Gallego (62’)

11

   L’HOSPITALET          BADALONA 

a diferència dels altres, va ser amb gols. El 
Badalona va rebre el primer gol de la tem-
porada i va aconseguir també el primer. El 
davanter Enric Gallego ha estat el primer en 
fer-ne un. El partit es va caracteritzar per la 
seva igualtat, i qualsevol dels dos equips 
va poder guanyar o perdre.  A la primera 

meitat, ni riberencs ni escapulats van fer el 
seu millor partit, ja que no van crear perill 
a les porteries rivals. Únicament Gallego 
va tenir una oportunitat després d’un xut 
desde la frontal de l’àrea. A la segona part 
hi va haver més ocasions. L’Hospitalet va 
començar millor i als quatre minuts ja feia 

el primer, però l’arbitre l’anul·la per fora de 
joc. Però deu minuts després, nou gol de 
L’Hospi, aquest cop legal. Carreño va apro-
fitar una assitència d’Aridai, que va fer mig 
gol després d’una bona jugada individual. 
No obstant, el Badalona encaixa molt bé 
el gol i al minut 62 Gallego aconseguia 
l’empat. Golàs de l’ex del Cornellà després 
d’una recuperació al mig del camp de Lolo. 
Xut fort i ajustat al pal desde la frontal que 

Quart empat 
del Badalona en 
quatre partits. El 
Badalona continua 
sense guanyar 
però tampoc perd

El Badalona 
buscarà la 
primera victòria 
davant el líder del 
grup, l’At. Balears

Craviotto no pot aturar. Les jugades 
d’atac continuarien, i l’equip local gau-
diria d’un penal a favor. Marcos amb tres 
parades va evitar el segon dels homes 
de Posse. A partir d’aquí, tot semblava 
que es posava a favor del Badalona, do-
nat que Moyano vèia la segona groga i 
deixava amb deu el seu equip. Gallego 
va poder posar per davant al Badalona 
amb una nova ocasió, però surt fregant 
el pal. No obstant, amb superioritat 
numèrica els escapulats no van saber 
jugar, ja que no va tornar a crear perill. 
I fins i tot podriem dir que va patir als 
últims minuts, on L’Hospitalet va pu-
jar línies i buscava el segon. Aquest, 
però, no va arribar i acabaria el partit 
amb un nou empat pel CF Badalona, 
però aquest amb gols. Primer encaixat 
i primer fet. Les sensacions continuen 
sent bones, però l’equip ha de co-
mençar a sumar de tres en tresper po-
der certificar el bon treball fet fins ara. 

Arriba l’última peça del 
trencaclosques verd-i-negre

Devoe Joseph, l’últim reforç del Fiatc Jo-
ventut, ja és a Badalona. L’escorta cana-
denc va arribar dimarts a Barcelona i es 
va traslladar directament a la Clínica Dia-
gonal de Fiatc Assegurances on el metge 
verd-i-negre Nacho Muro li va practicar les 
corresponents proves d’analítica, d’esforç, 
d’electrocardiograma, d’ecografia i de res-
sonància magnètica. A la tarda ja es va 

exercitar amb la resta de companys. El tèc-
nic de la Penya, Salva Maldonado, ha ex-
plicat que en Joseph, buscaven “un juga-
dor diferent als que tenim, que sigui capaç 
de generar des del bot”. L’entrenador adria-
nenc creu que “amb bona voluntat, ens po-
drà ajudar, ens donarà alguna cosa diferent 
i evolucionarà com la resta de l’equip”. I es 
és que precisament la paraula evolució ha 

Devoe Joseph ja 
és a les ordres de 
Maldonado que 
espera que “ens 
aporti alguna cosa 
diferent”

Foto: Penya

La Penya segueix creixent i 
s’estrena contra el Múrcia
El Fiatc Joventut va aconseguir la primera 
victòria de la pretemporada en vèncer a 
l’Ucam Múrcia en un partit amistós a Al-
guaire per 90 a 73. Els verd-i-negres, que 
venien de fer una setmana de preparació 
física a Benasc, van demostrar una passa 
endavant respecte als primers compromisos 
contra el Barça i l’Unicaja, en els que l’equip 
havia arribat amb molt poc treball. Contra 
el Múrcia, els de Maldonado es van acos-
tar una mica més a la idea de joc que vol 
el tècnic per aquesta temporada: velocitat 
en els contraatacs, i defensa col·lectiva per 
suplir les teòriques mancances en el rebot i 
la intimidació defensiva. De fet, la Penya va 
cimentar el triomf en la defensa del 3r quart, 
quan va deixar als visitants 6 minuts sense 
anotar i va etzibar un 18 a 0 definitiu. En 
atac, novament John Shurna va ser el més 
destacat. L’aler pivot verd-i-negre va anotar 
26 punts amb una sèrie de 5 de 7 en triples, 

i per tercer partit va ser el màxim anotador 
de l’equip. El proper compromís del Fiatc 
Joventut serà aquest dissabte a les 20:30 a 
Torrefarrera (Lleida) contra el Cai Saragos-

sa de Pere Tomàs. L’excapità verd-i-negre 
està fent una molt bona pretemporada amb 
els aragonesos, amb els que promitja 12,8 
punts en els 5 partits que ha disputat.

Foto: Penya.com

estat una de les més repetides per Maldo-
nado en les primeres intervencions aques-
ta pretemporada. Tot i que molts jugadors 
són joves o nous a la lliga, el tècnic creu 
que aquest equip pot “il”lusionar” sobretot 
“per la capacitat d’evolució que té”. D’altra 
banda, el grup ja ha decidit qui serà el nou 
capità. Ho seran la parella Savané-Llovet. 
Pel jugador del planter “és un gran honor 
que em deixin ser capità d’aquest club en 
el que porto molts anys i em sento molt 
orgullós de representar”. Llovet creu que 
farà bona parella com a capità amb Sava-
né perquè “ell ajuda molt a integrar als de 
fora, i això és molt important”.

Foto: Penya.com

El Prat afronta la lliga 
catalana Leb i el júnior 
apallissa al Barça
El Prat Joventut encara la recta final de la 
pretemporada i des d’ahir està participant a 
la lliga catalana Leb. Els de Carles Duran, 
disputen la semifinal contra el Força Lleida 
de la Leb Or en una eliminatòria a doble par-
tit. L’anada es va disputar ahir mentre aquest 
diari tancava edició, al pavelló Barris Nord de 
Lleida. La tornada es jugarà el diumenge al 
camp del Prat a les 12:30. A l’altre semifinal, 
l’Andorra es va imposar en el partit d’anada al 
Barça B per 66 a 78. La tornada es juga demà 
dissabte a les 20h a la pista de l’Andorra. Els 
equips que passin a la final, la competiran el 
dijous 26 de setembre a les 21h al pavelló 
Barris Nord de Lleida. Encara pel que fa al 
bàsquet de formació verd-i-negre, el júnior 
de la Penya va apallissar al del Barça per 28 
punts a la primera jornada de lliga del grup 
1 de preferent. Els nois d’Àlex Garcia van ser Foto: E.R

superiors al Barça en tot moment, i amb un 
joc que porta el segell Penya, van ofegar als 
blaugranes dominant el partit durant molts 
minuts per una diferència de 30 punts.
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Poliesportiu

S’organitza el Primer circuit 
solidari de Bitlles Catalanes 
per combatre el TDAH

El Rem Badalona enlaira per tercer 
any consecutiu el títol català

per col·laborar són obertes, tenen un preu de 
3 euros per participant i s’han de realitzar a 
través del correu bitllescatalanes@llefia.org o 
al telèfon 600 015 962.   La Plataforma TDAH, 
organitzadora de l’acte solidari conjuntament 
amb el Club de Bitlles Catalanes Termites 
de Llefià, anima a la ciutadania a realitzar el 
màxim  nombre possible d’equips per gaudir 
d’un dia familiar, divertit i sobretot solidari.   
El TDAH és el trastorn psiquiàtric i biològic, 
d’origen neurològic, més freqüent a la infàn-
cia i afecta entre un 3 i un 7% de la població 
infantil (un o dos nens per aula) i continua en 
l’edat adulta. El trastorn provoca hiperactivitat, 
impulsivitat i inatenció. Uns símptomes que 
no sempre estan presents conjuntament i es 
manifesten en al menys dos ambients de la 
vida infantil, com ara a casa i al col·legi. Els 
nens són més propensos a patir el TDAH que 
les nenes en una proporció de quatre a un.

Sant Gabriel Femení
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Coneix a ... Cárdenas i Castillo! Si fa unes 
setmanes va ser Abraham l’entrevistat, el 
dos centrals de l’equip, David Cárdenas i 
Joan Castillo parlen per aquest mitjà so-
bre la seva trajectòria futbolística i sobre 
l’actualitat de l’equip, entre d’altres coses. 
La primera pregunta a la que han de res-
pondre és com ha estat la seva adaptació. 
El primer ja coneixia el cos tècnic, la qual 
cosa ha facilitat tot el procés. El segon, per 
contra, ja va jugar al Badalona anys enre-
re, i és per aquest motiu que ja coneixia 
les instal·lacions i part de la gent del club.  

Aquest proper dissabte el CF Badalona rep 
a l’actual líder del grup, l’Atlètic Balears. 
Per aquest partit Puigdollers i Ferrán Tacón 
parlen. El primer creu que encara és aviat 
per tenir la presió de la victòria. Considera 
que l’equip té moltes ganes de guanyar i 
que estan treballant molt bé per aconseguir 
la primera victòria. Admet que els resultats 
pel moment no acompanyen del tot però 
afirma que si continuen en aquesta línia de 
treball aconseguiran molt aviat els primers 
tres punts. Per la seva part, Ferran Tacón 
elogia l’actitud defensiva de l’equip, però 

Cárdenas: “El 
Badalona proposa 
jugar a futbol”

El Juvenil mostra el camí de 
la victòria al primer equip

Puigdollers: “És molt d’hora 
per posar-nos nerviosos”

Parlant de futbol, tots dos han coincidit en 
la bona imatge futbolística que ha donat el 
CF Badalona, malgrat no haver guanyat en-
cara. Durant l’entrevista, els posem a pro-
va. Han de parlar un de l’altre, i a l’inversa. 
A l’última part de l’entrevista, podrem veure 
la vessant més personal dels jugadors. Po-
drem saber quins han estat els seus ídols 
futbolístics, o quin menjar prefereixen, 
o quina és la seva cançó preferida, entre 
d’altres coses. A la web, www.diaridebada-
lona.com podreu veure l’entrevista als dos 
centrals del Badalona, Cárdenas i Castillo.

Després de l’aplaçament de la primera 
jornada degut a la pluja, el juvenil Di-
visió d’Honor del Badalona viatjava a 
Saragossa. Els nois entrenats per Javi 
Cuesta guanyen per 1-2 en una impor-
tant victòria a domicili. El Badalona es 
posaria per davant al marcador gràcies 
a Draman i a l’error del porter local, que 
es fa un embolic amb els peus. No obs-
tant, també seria protagonista al gol de 
l’empat, donat que un refús seu, i gràcies 
al fort vent, va sorprende a Aguilar, qui 
va veure com entrava la pilota a la porte-
ria. A la segona meitat, domini escapulat 
i Marc faria el gol de la sentència. 

creu que han de demostrar moltes més 
coses a la part ofensiva. L’equip està ca-
pacitat per posar les coses díficils al líder, 
que malgrat no tenir pressupostos d’anys 
anteriors, sí continuen sent molt perillo-
sos. Albert Puigdollers creu que és un bon 
rival per aconseguir la primera victòria de 
la temporada ja que és l’equip a batre. Per 
acabar, diu que amb humiltat i respecte, 
com sempre ho fan, però amb ganes i cer-
tesa de fer bé les coses podran guanyar. 
Considera que a tots el partits han compe-
tit, i que aquest no serà una excepció.

Dani Limones: “Aviso: tengo un equipo brutal”
‘Aviso: TENGO UN EQUIPO BRUTAL. 
#esfuerzo #calidad #hoyporti #aseguir-
currando’. Aquest, sense més ni menys, 
era el tuit que el nou entrenador del Sant 
Gabriel Femení, Dani Limones, escribia 
feia uns dies en aquesta xarxa social, 
tot just acabat el matx en que les seves 
noies havien aconseguit empatar en el 
seu llarg desplaçament a Sevilla. El mis-
satge, tan contundent com impactant, és 
una mostra de la confiança que el nou 
cos tècnic està posant en la plantilla, i 
una forma de motivar a les jugadores de 
cara a una temporada que tot just acaba 
de començar. Els valors d’esforç i quali-
tat que destacava Limones s’acabaven de 
posar sobre el terreny de joc, doncs el 
conjunt gabrielista no va rendir-se mai 
a perdre davant un jove conjunt andalús 
que a falta de cinc minuts pel final en-
cara guanyava per 1-0, des del primer 
temps. Finalment, Paula Nicart va acon-
seguir la igualada i un empat que serveix 
perquè, en dues jornades disputades, 
el conjunt de Sant Adrià encara estigui 

i de no haver expulsat el col·legiat a Ma-
ria Miret. Amb l’empat al sarró, l’equip 
ja ha preparat a consciència el matx que 
disputarà ara a casa diumenge (11h), 
contra un Collerense que arribarà al Ruiz 

ge amb què ha començat el curs. Amb 
la solidesa defensiva de només haver 
encaixat un gol en les dues primeres jor-
nades i amb un atac que ja comença a 
ser temut per la resta d’equips, el triomf 
és més que possible. 

Foto: Juan C. Rodríguez 

invicte, doncs arribava a terres andalu-
ses amb un primer triomf a casa. Tot i la 
valuositat de l’empat in extremis, el Sant 
Gabriel hauria pogut obtenir potser un 
millor premi de no haver-li anulat un gol 

Casado amb la moral alta pel que suposa 
derrotar, diumenge passat, un dels grans 
de la categoria: l’Atlético de Madrid. 
El matx, però, és propici per allargar 
la bona ratxa gabrielista si el conjunt 
adrianenc continua donant la bona imat-

     

 Sevilla 1 - Sant Gabriel 1
Espanyol 0 - Llevant 2

Granada 1 - Athletic Bilbao 5
Collerense 2 - Atlético Madrid 1

Huelva 1 - Valencia 2
Oviedo Moderno 0 - T. Alcaine 0

Real Sociedad 0 - Barça 5
Rayo Vallecano 6 - Levante L. P. 1

Resultats

Sant Gabriel - Collerense
Huelva - Sevilla

Atlético Madrid - Real Sociedad
Barça - Granada

Athletic Bilbao - Espanyol
Llevant - Rayo Vallecano

Levante L. P. - Oviedo Moderno
Valencia - T. Alcaine

Propera Jornada

  Equip  PTS GF GC

 1. Barça 6 10 0
 2.  Rayo Vallecano 6 9 1
 3.  Athletic Bilbao 6 6 1
 4.  Llevant 6 6 1
 5.  Valencia 6 4 2
 6.  Sant Gabriel 4 2 1
 7.  Atlético Madrid 3 8 2
 8.  Collerense 3 2 6
 9. Oviedo Moderno 1 1 2
 10. Espanyol 1 2 4
 11. T. Alcaine 1 0 3
 12. Levante L.P. 1 3 8
 13. Sevilla 1 1 8
 14. Huelva 0 1 3
 15. Real Sociedad 0 0 6
 16. Granada 0 2 9

Classificació 1ª DiviSió

La setmana passada vaig dir que personal-
ment opinava que era el millor partit júnior 
que es podia veure al món amb regularitat. 
I ho mantinc. Amb l’egocentrisme i “xovi-
nisme basquetbolístic badaloní” que tenim 
(sí, el tenim), algú podria pensar que parlo 
per defensar el que és meu, per escombrar 
per a casa. No crec cometre aquest pecat. 
Tothom pot dir centenars, milers de juga-
dors, de grans jugadors, que no s’han criat 
a l’àrea metropolitana de Barcelona. Segur 
que, territori per territori, si fem combinats 
i seleccions, trobarem països que ens 
guanyarien. Segur que hi ha grans uni-
versitats americanes que tenen jugadors 
que dominin els nostres. Però crec que, en 
cap lloc del món dos planters tinguin tant 
de talent junts. No em ruboritzo al dir que 
el planter de la Penya i el del Barça són, 
sota el meu punt de vista, els dos millors 
de l’estat. Que no hi ha cap altre partit u18 
al món que es jugui cada dos mesos i que 
ajunti a millors jugadors ho tinc clar. Sí, 
la final d’un Europeu de seleccions, poder 

Competència

Joan Rallo
Entrenador exiliat

Pepe, vente pa Alemania!

d’un mundial. Per suposat. Però no amb re-
gularitat. La diferència en aquest darrer par-
tit va ser enorme (100-72), però tots sabem 
que no parlem de la diferència real entre els 
dos. La raó? Els entrenadors segur que fan 
molt, l’estructura pròpia dels clubs, indub-
tablement l’afició al bàsquet en la zona però, 
per mi, la clau és la rivalitat. La competència 
sempre et fa millor i la competència (crec 
que sana) que mantenen Barça i Penya fan 
d’ells els millors llocs per aprendre bàsquet. 
Lluny de fanatismes i provincialismes (ja 
siguin blaugranes i verd-i-negres)la pitjor 
notícia per un dels dos seria la desaparició 
de l’altre. Per mi hi ha un tercer club que 
ha apostat darrerament per entrar en aquest 
sel.lecte grup. El Reial Madrid ha engegat 
la seva maquinària i ha fitxat joves espec-
taculars, i en 2 temporades consecutives a 
dos dels millors entrenadors de formació 
d’Espanya, Gabi Álvaro i Paco Redondo 
però, si el Madrid vol estar al nivell dels 
altres dos, necessitarà de l’Estudiantes. No-
més la competència contínua el farà millor...

Els equips que debuten 
s’estrenen amb nota

4 mesos després, la pilota torna a rodar a la 
competició oficial. Els equips de la comarca 
tenien moltes ganes de fer una bona estrena, 
en especial els que debutaven a la categoria 
després d’aconseguir l’ascens, i les coses els 
van anar bé. La Minguella va tornar a saber què 
és guanyar a la Copa Catalunya en derrotar al 
C.N Terrassa a domicili amb una extraordinaria 
actuació del bentornat Albert Valle, que es va 
enfilar fins els 30 de valoració. Menys afor-
tunats van ser el Natzaret i l’UBSA. El flamant 
campió de la Copa Badalona no va poder es-
garrapar el triomf de la pista de l’Artés. Els de 
Víctor Carrasco van disputar el pitjor partit dels 
que han fet fins ara, inclosos els de pretempo-
rada, i els va faltar encert i un punt de caràcter 
per poder guanyar. Tot i això, van competir fins 
l’últim quart, i només l’encert final dels del Ba-
ges va decidir el partit. L’UBSA també va com-
petir tot i les baixes de Marcos Morales i David 
Díaz, que ha deixat l’equip, i la poca preparació 
feta. Els de César Sanmartín només han po-

gut jugar dos amistosos de preparació en una 
pretemporada molt moguda. Malgrat tot, van 
aguantar 30 minuts al Sant Fruitós, es van arri-
bar a posar per davant en el marcador, però van 
acabar cedint a la lògica. A la primera catalana, 
el Badalonès i el Círcol, els equips que han 
pujat de 2a, van resoldre difícils compromisos 
amb nota. Els Dimonis va desfer a domicili del 
Bàsquet Neus, el 4rt classificat de la passada 
edició. Els de Xavi Grau van haver de necessitar 
una pròrroga per derrotar un conjunt que, tot i 
les baixes de Vera, Azor i Jonathan, manté un 
estil de joc molt difícil de batre. La bona feina 
de les dues noves incorporacions -Usatorre i 
Tubert- va permetre al Badalonès robar el triomf 
a La Colina. El Círcol per la seva banda va cosir 
a triples a l’Adepaf Figueres, que baixa de Copa 
Catalunya mantenint un bon bloc de jugadors 
l’any passat. Tot i el mal inici (18 a 13), els de 
Francesc Castellet es van recuperar des de la 
defensa i la bona feina de Puig i Toni Forteza 
per marxar per davant a la mitja part (26 a 34). 

A la represa, el festival de triples va fer créixer 
la diferència fins els 30, que va acabar en els 18 
finals. Sant Josep i Tiana no van poder guanyar 
en el primer partit. Els parroquials van remuntar 
17 punts a la pista de l’Horta però van acabar 
pagant el sobreesforç. El Tiana per la seva ban-
da ho va tenir tot per guanyar al camp del Ceset 
en un partit molt igualat. A la segona catalana, 
el Montgat B i la Cultural també van fer bons 
els debuts a la categoria. En el cas dels del Baix 
Maresme, es va tractar d’una estrena difícil de 
somiar. Els de Dídac Garcia perdien per 14 al 
començar l’últim quart i per 6 a l’últim minut. 
6 punts de César Arenas i 5 de Pol Balletbó 
-amb cistella guanyadora inclosa- van deixar a 
la Salle Horta amb un pam de nas. La Cultural 
es va sobreposar a un mal inici a la pis   ta del 
CIC gràcies a una extraordinària defensa zonal 
3-2. UBSA B i Santa Coloma també es van es-
trenar amb triomfs còmodes contra l’Alella i el 
Sant Medir, mentre que la Minguella B va caure 
escombrada a casa contra el Claret.

Sant Fruitós - UBSA                   89-83
C.N Terrassa- Minguella                    49-59
Artés - Natzaret                  70-62
Adepaf - Círcol 60-78
Neus - Badalonès 89-86
Horta - Sant Josep                    74-68
Ceset - Tiana                     55-53
Montgat B - Salle Horta 65-63
CIC - Cultural 54-58
UBSA B - Alella 60-85
Santa Coloma- Sant Medir 66-83
Minguella B- Claret 45-90

Resultats Jornada Propera Jornada

 Natzaret  - Vic
  Minguella  -  Argentona
 UBSA  -  Mataró
 Tiana  -  Neus
 Badalonès -  La Garriga
 Círcol -  Ripoll
                              Sant Josep -  Berga
 UBSA B -  Sant Medir
 Cultural -  Guinardó
 Salle Horta -  Minguella B
 Santa Coloma -  Vedruna
 Ciutat Vella -  Montgat B

Foto: E.R

  Equip  G P

Copa Catalunya
 4t  Minguella 1 0
 10è UBSA 0 1 
 11è  Natzaret 0 1

1a Catalana
 1r  Círcol 1 0
 5r  Badalonès 1 0
 9é  Sant Josep (grup 2) 0 1
 9é  Tiana 0 1
 10é  Neus 0 1 

2a Catalana
 2n  UBSA B 1 0
 3r  Santa Coloma 1 0
 7é  Cultural 1 0
 8é  Montgat B 1 0
 16é Minguella B 0 1 

Classificació

“Cap nen sense tractament” és el nom del 
Primer circuit solidari de Bitlles Catalanes per 
combatre el Trastorn per Dèficit d’Atenció amb 
o sense Hiperactivitat (TDAH) amb l’objectiu 
d’aconseguir fons econòmics per ajudar a les 
famílies que han de deixar el tractament dels 
seus fills i filles per no poder fer front al cost 
de les teràpies necessàries.   El circuit soli-
dari, que s’organitza dintre de la VI Setmana 
Euriopea de Sensibilització sobre el TDAH, 
tindrà lloc el proper dissabte, 5 d’octubre 
a les 10 hores, a les Pistes de Torre Mena, 
davant de la plaça Trafalgar. Les inscripcions 

El Club Rem Badalona va aconseguir 
diumenge a Lloret de Mar el títol del 
campionat de lliga tan en categoria mas-
culina sènior com en juvenil. És el ter-
cer títol consecutiu de l’equip badaloní 
en la màxima categoria i es consolida 
d’aquesta manera com el rival a batre de 
la pròxima lliga. El Club Rem Badalona 
va acabar segon a la prova disputada el 
passat cap de setmana però va ser su-
ficient per enlairar el trofeu, que pel fet 
d’assolir-lo per tercer any seguit, ja se’l 
poden quedar en propietat. En categoria 
juvenil el Club Natació Badalona va ser 
segon però no va poder fer res davant 
la superioritat del Rem Badalona que ha 
guanyat les sis regates disputades. El CN 
Badalona també ha estat campió en cate-
goria veterans masculí mentre en femení 
ha estat subcampió. L’altre club de la ciu-

tat, el Club Nàutic Bétulo va pujar al podi 
en categoria femenina. Ara el repte que es 
planteja el Rem Badalona és el Campionat 

de Catalunya que es celebra dissabte i 
diumenge a la localitat tarragonina de Flix 
on també parteixen com a favorits.
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L’Associació Cultural de Poesia Pont del 
Petroli inicia, un setembre més, el cicle 
‘Poesia i cia...’, que enguany arriba a la 
seva vuitena edició. L’entitat va encetar el 
curs dimecres a les 20 hores, a l’Espai Be-
túlia, on va tenir lloc el recital Nihil Obstat, 
a càrrec de Carles Hac Mor i Esther Xargay. 
La propera cita no es farà esperar gaire. El 
proper 26 de setembre, dijous, a les 21 
hores, els autors Lluís Calvo i David Caño 
presentaran el llibre Teresa la mòmia, a la 
Createca, al carrer Comte Borrel de Barce-
lona. ‘Poesia i cia...’ s’allargarà, en princi-
pi, fins el 18 de desembre. Pots consultar 
tota la programació al blog http://pontdel-
petroli.blogspot.com.es.

L’Orfeó Badaloní posa en marxa una 
nova activitat per a pares i fills

L’associació 
Pont del Petroli 
enceta un nou 
cicle de poesia

L’Orfeó Badaloní posa en marxa una nova 
activitat: els jocs de falda, dirigits a mares 
i pares amb infants de 0 a 3 anys i que es 
pot considerar la primera proposta cultural 
que se’ls fa als infants des del naixement. 

L’entitat ofereix sessions d’una hora i mitja 
els dimecres i dissabtes al matí. Els enca-
rregats de dirigir els jocs de falda seran el 
metge i psicoanalista Jordi Torner, cofun-
dador del Centre d’Higiene i Salut Mental 

L’Escorxador 
acull una 
exposició del 
pintor badaloní 
Estefer
El Centre Cultural l’Escorxador 
acull des d’ahir, dijous, l’exposició 
Retrospectiva, a través de la qual 
el seu autor, Estefer, vol mostrar la 
seva peculiar sensibilitat canalitzada 
a través de diferents pintures.
Esteban Fernández, conegut artís-
ticament com a Estefer, va néixer 
a Badalona l’any 1958. Va estudiar 
a l’Escola d’Arts i Superior de Dis-
seny Pau Gargallo. Des de molt jove 
busca destacar les seves manifes-
tacions expressives a través de les 
arts plàstiques treballant diferents 
tècniques. L’artista ha exposat la 
seva obra a diversos centres cívics 
de la ciutat de Badalona i a sales de 
Barcelona, Santa Coloma de Grame-
net, el Masnou, Dosrius i Madrid. 

El passat diumenge es va inaugurar a 
la sala municipal El Refugi, situada a 
la plaça de la Vila de Badalona, la 141ª 
exposició col·lectiva de pintura Mostra 
d’Art de Tardor, dues obres del Grup de 
Belles Arts del Museu de Badalona. L’acte 
va comptar amb la presència de la regi-
dora de l’Àrea de Cultura i Ciutadania 
de l’Ajuntament de Badalona, Montserrat 
Salgado. El Grup Belles Arts és una As-
sociació sense ànim de lucre que aplega 

a persones amb inquietuds artístiques, 
que volen progressar en el coneixement 
de l’art i participar en trobades, exposi-
cions, viatges i altres activitats que donen 
l’oportunitat de contrastar opinions i ma-
neres de llegir i entendre l’art.
L’exposició es podrà veure a la sala El 
Refugi fins al dimecres 9 d’octubre, els 
dies feiners de 18 a 20 hores i els festius 
de 12 a 14 i de 18 a 20 hores. L’entrada 
és gratuïta.

El grup Belles Arts del Museu 
estrena la seva 141a mostra

de Badalona, la pediatra i psiquiatra infantil 
Llúcia Viloca i les conductores Neus López 
i Adriana Mazzara. Els jocs de falda prove-
nen de la cultura popular, heretada genera-
ció rera generació, en la que els adults pro-
posen una estructura de relació que té un 
text, una música i un moviment. S’estableix 
un diàleg a través de la veu i el cos, així 
com una disciplina corporal i de psicomo-
tricitat que el nen aprèn a través del joc i 
d’una forma divertida, tot preparant-lo per 
les adquisicions de l’equilibri, el gateig, 
caminar, la parla i l’expressió. Tot això en 
un marc de diàleg i reciprocitat que fomen-
ta el respecte i l’autoritat. Així doncs, els 
jocs de falda són una primera transmissió 
de la llengua i de la cultura cap als infants, 
d’una forma lúdica i afectiva, desenvolu-
pats sobretot en el si de cada família.

La temporada de teatre, música i dansa 
d’aquesta tardor als teatres municipals de 
Badalona dóna el tret de sortida aquest 
mateix cap de setmana amb una de les ses-
sions dobles més esperades i perseguides 
des que es van posar a la venda els abona-
ments i les entrades. El grup Tricicle serà 
l’encarregat d’obrir el curs el dissabte 21 
i el diumenge 22 de setembre amb el seu 
darrer espectacle de creació, Bits. Durant 
més de 32 anys de teatre gestual, Tricicle 
ha omplert els teatres amb espectacles de 
la talla de Manicomic, Terrrific, Exit o Slas-
tic, entre d’altres. Ara ens ofereixen Bits, 
el seu darrer espectacle. I amb la intenció 

El Tricile obre el curs 
dels teatres locals

d’aconseguir una gran densitat de gags 
per minut, gairebé a cop de ratolí virtual, 
en un sol clic o en un mil·lisegon, passen 
d’un sketch a un altre, canvien de tema, de 
decorat, de personatges, d’ulleres, de sexe 
i fins i tot fan un homenatge a aquells que 
els han precedit. Si els bits són unitats 
mínimes de informació binària, Bits és un 
espectacle digital en codi de gags trinari. 
Tricicle li treu la llengua a Internet! 
Tricicle és una companyia catalana de 
teatre gestual, on l’humor és la base fo-
namental de tots els espectacles. El grup 
gira entorn a tres actors-fundadors: Joan 
Gràcia, Carles Sans i Paco Mir.
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Conclou amb èxit la 15a Festa 
Galega al Turó d’en Caritg
L’Agrupació Agarimos demostra les millors virtuts de la cultura gallega a milers de veïns
Fira gastronòmica, actuacions musicals, 
misses i rituals, i tot amb un toc gallec. I 
es que aquest cap de setmana, del 13 al 15 
de setembre, el Turó d’en Caritg ha aco-
llit amb èxit la 15è aniversari de la Festa 
Galega que després de dos anys, ja que 
l’any passat es va suspendre per motius 
econòmics, l’Agrupació Cultural Agari-
mos de Badalona ha organitzat amb molt 
d’entusiasme i participació veïnal.   Una 
festa en què consisteix en demostrar les 
millors virtuts de la cultura gallega, i no 
només el seu plat tradicional, el polp a la 
gallega, sinó també el ritual de Conxuro de 
Queimada, la missa campestre i música 
folklòrica procedent de Galicia. Fins i tot, 
totes les nits s’ha gaudit de música a cà-
rrec d’una orquestra de la ciutat de Vigo. 
Per altre banda, els més petits de la casa 
van gaudir de jocs infantils i del XIV Con-
curs Infantil de Dibuix, que es va celebrar 
dissabte.

  El ritual de 
Conxuro de 
Queimada va ser 
l’acte central de la 
festa

  Durant els 
tres dies es va 
gaudir de música 
folklòrica en les 
actuacions

Foto: Arxiu

Foto: Arxiu
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